
Un dissabte, 

una família

 i una casa

qualsevol de 

Banyoles

Encara 
no sé  per què 

la utilitzes.

Jo amb les 

petites ja no hi 

vaig. Pocs carrils

bicicleta, poc 

segurs i amb

massa trànsit.

Si, és clar,

quina por!

A més a més els 
aparcaments a Banyoles 
estan mal pensats. Les 

zones verdes, a tot arreu, 
són aparcaments preferents 
pels veïns/es, i aquí les tenim 

a l'Estany, en canvi les 
blaves són per tal que hi hagi 

rotació de cotxes. Aquí tot 
està  al reves.

Cada cop és 

més difícil 

anar a 

comprar al 

Barri Vell, i 

mira que a mi 

m'agrada la 

proximitat, la 

qualitat...

Per cert,

al final no faré

l'exposició.

Què dius

ara, Joel!

Hola! sou els 

primers

 a arribar

Hola pares!

Em sap greu!

No et 

preocupis

la nena juga 

altres dies.

Quina llàstima no 

poder anar a veure la 

meva neta com juga a 

bàsquet. Tants pavellons i 

avui han d'anar a

 Can Puig.

Ens han 

enviat allà a l'altra 

punta, però en els 

altres no hi fan

 res.

I jo sense el 

cotxe...

Bon dia!

Ja hi som tots!

Filla

arribes tard!
Això d'anar 

en 

bicicleta...

Cada dia tinc 

menys ganes d'anar 

en bicicleta

 o a peu.
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El museu Darder està tancat 

entre setmana, el Centre Cívic 

està molt lluny, la Llotja del Tint 

és poc accessible. Pocs espais, 

dispersos i mal pensats.

Jo vaig al 

Centre Cívic de 

Porqueres. El vostre pare es 

va apuntar a Porqueres
per què el Centre Cívic de 

Banyoles és petit. A més a més, 

quan surt, va al bar i aprofita

per jugar a la Botifarra.

Quina vergonya,

que Banyoles no 

tingui un lloc

com aquest.

Hauriem de tenir 

espais on tots puguem 

fer coses en 

condicions.

Amb l'excusa que no hi 

ha diners...A aquest 
govern li falta 
imaginació.

No et preocupis 
Maria que el tema dels 

diners ho tenen solucionat.
Amb el rebut de l'aigua 

pagaràs el deute de 
l'Ajuntament.

Costa de 

creure, però

és veritat.

Deien de pujar el rebut de l'aigua

fins un 20%. Ò, i tant, que tindran 

diners... I  segur que, si seguim

amb els mateixos, continuaran

fent més proves esportives i menys 

inversió en coses

necessàries.

A Banyoles

li vindria bé el Parc

Natural. L'espai s'ho 

mereix!

Amb la crisi

molta gent ha volgut 

llogar un hort, és 

cert que n'han fet 

de municipals, però 

en calen més. 

D'aquí podrien 

nèixer

 cooperatives.

Creieu que hi 

ha polítics que puguin  

solucionar tot això de 

que parlem?

Els que governen 

ara, segur que no.Ja 

han demostrat de què

 són capaços.

Hauríen de 

ser  persones:

Imaginatives,

realistes, valentes,

compromeses, 

responsables i al servei

de la ciutat.

Doncs jo en conec

 uns; ICV-independents de 

Banyoles.Porten quatre 

anys a l'oposició i han 

demostrat que són 

molt treballadors.

Llegint el seu 

web t'adones que 

toquen de peus a 

terra.

Estan preparats

per ser més i fer molta

 feina. Ara només falta

que gent com nosaltres 

confiem en ells. 

Us animeu?

                                     Aniria

                                   molt bé ja 

                                que podriem  

         promocionar productes de la 

         ciutat i la comarca. També 

                   tindríem turisme de 

                           qualitat.     

Sembla 

mentida, l'aigua 

és de tots!

 I no es van 
dignar a 

consultar els 
ciutadans/es.
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